
 

 

 

Referat afdelingsmøde afd.12 

den 6. september 2018. 

21 beboere var mødt op. 

 

 

1. Valg af ordstyrer blev Viggo Nielsen. Stemmetæller Harald Møller og Frede 

Sørensen. Hanne Bonnerup referent. 

 

2. Bestyrelsens beretning. René Holt fremlagde en kort beretning, da der ikke var sket 

det store i det sidste år. Der var ikke holdt nogen bestyrelsesmøder. Der kommer 

container i afdelingen i uge 39 og 40. Planen er at Forsyningen overtager 

varmecentralen pr. 01.01.2019. Omøvej 5 bliver brugt til genhusning vedr. 

renoveringsprojektet i afdeling 13. Der blev spurgt ind til ekstra sortering af afflad,  

Søren Weiss, formand for hovedbestyrelse, svarede at det skulle blive enklere, men 

at der vil komme mere information når vi ved mere. Beretningen blev godkendt. 

 

3. Der var ingen oplæg for 2019. 

  4.   Budget for 2019. Jan Mortensen fremlagde budgettet som blev godkendt.  

5. Indkomne forslag. Der var en del diskussion omkring ordensreglerne. Disse  blev 

udsat, afdelingsbestyrelsen blev pålagt at komme med et nyt oplæg til næste års 

møde. 

 

6. Valg af formand. På valg var René Holt, Enøvej 2, derudover blev Kirsten Nielsen, 

Omøvej 7 foreslået og begge tog imod valg. René Holt fik 8 stemmer og Kirsten 

Nielsen 22 stemmer, dermed er Kirsten Nielsen ny formand i afdeling 12. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlem. På valg var Bent Seested, Enøvej 14, derudover blev 

Birgit Bay, Omøvej 9 foreslået, begge tog imod valg. Birgit Bay blev valgt for 1 år 

og Bent Seested for 2 år. 

 

8. Valg af suppleant. Harald Møller, Omøvej 5 blev valgt. 

 

9. Eventuelt. Birgit Sørensen påpegede at fliserne på stien mellem Omøvej 12 og 14 

stadig er løse. Dette gives videre til Jørn Werner. 

 

 

Referent Hanne Bonnerup 


